



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№ 13-1/417emb

The Secretariat of the Conference on Interaction and Confidence Building Measures in Asia (CICA) presents its compliments to the Ministry of Foreign Affairs of Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States in Beijing, Moscow, Nur-Sultan and has the honour to inform the following.

In addition to note verbale №13-1/378emb dated December 21, 2020, the Secretariat informs that the Agency for Youth Affairs of the Republic of Uzbekistan has postponed the videoconference "*The Role of Youth in Combating Radicalism, Extremism and Terrorism*" to February 18, 2021.

The Secretariat avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Foreign Affairs of Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States the assurances of its highest consideration.

Nur-Sultan, 06 January 2021



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS
OF THE REPUBLIC OF KAZAKHSTAN
AND
EMBASSIES OF CICA MEMBER STATES
Beijing, Moscow, Nur-Sultan**



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№ 13-1/417emb

Секретариат Совещания по взаимодействию и мерам доверия в Азии (СВМДА) свидетельствует свое уважение Министерству иностранных дел Республики Казахстан и посольствам государств-членов СВМДА в Москве, Нур-Султане, Пекине и имеет честь сообщить следующее.

В дополнение к ноте №13-1/378emb от 21 декабря 2020 года Секретариат сообщает, что Агентство по делам молодежи Республики Узбекистан перенесло видеоконференцию *«Роль молодежи в противодействии радикализму, экстремизму и терроризму»* на 18 февраля 2021 года.

Секретариат пользуется случаем, чтобы возобновить Министерству иностранных дел Республики Казахстан и посольствам государств-членов СВМДА уверения в своем высоком уважении.

город Нур-Султан, 06 января 2021 года



**МИНИСТЕРСТВО ИНОСТРАННЫХ ДЕЛ
РЕСПУБЛИКИ КАЗАХСТАН
И
ПОСОЛЬСТВА ГОСУДАРСТВ-ЧЛЕНОВ СВМДА
города Москва, Нур-Султан, Пекин**